
   

 

Generalforsamling 2023 

Holstebro onsdag d 22 november 2023 

 

1. Valg af dirigent. 
Valget er faldt på Freddy som konstatere at generalforsamlingen er lovligt indkaldt jf. 

vedtægterne 

 

Stig samt Erik er valgt som stemmetællere 

 

2. Valg af referent 
Uffe Møller er valgt som referent 

 

3. Aflæggelse af beretning om foreningen virke siden sidste ordinære 

generalforsamling. 

Formanden beretter om et travlt år for foreningen.  Ligger ud med en kondolence for 

dødsfaldet af Per og Louise som døde på tragisk vis i en bilulykke tilbage i februar. Der 

blev afholdt et minuts stilhed til ære for dem. 

 

Formanden beskriver hvilken forening HSJ er samt består af, herunder hvilke aktiviteter 

vi har haft i et forløbne år. Fællesskabet er nøgleordet for foreningen. 

Vi har skabt gode oplevelser for skytter, jægere, event skydninger mm. Medlemstallet 

er i stødt fremgang som giver bæredygtighed på længere sigt. 

Medlemmer roses for deres indsats. 

 

Foreningen arbejder på samarbejde med forskellige erhvervsdrivende, virksomheder i 

form af sponsorater fra disse. 

 

Nye skydetider bliver nævnt. 

 

Der nævnes at foreningen står for at kunne rumme alle slags, herunder skytters kone, 

kærester samt børn. Uden deres accept intet liv. 

 

Der har været et miljø tilsyn fra kommunen som påtaler at vi skal være bedre til at 

sortere vores affald. Der er bl.a. fokus på vores pap affald. Der er anskaffet en 

pappresser til formålet fremadrettet. 

 

Omkostningen på afhentning af affald skulle gerne falde fremadrettet pga. nye 

sorterings tiltag. 

 

Pt. 472 medlemmer i foreningen. Målsætningen var 500 i 2022, men der var foreningen 

sat tilbage pga. pandemien. 



   

30 nye flugtskydnings instruktører er blevet uddannet i foreningen i det forgangne år. 

Herunder 8 herfra HSJ. 

 

Klubhuset har været under renovering i løbet af året. Der er bl.a. blevet malet, nyt 

gulvtæppe, belysning, badeværelse renoveret. 

 

Den skulle gerne holde nogle år endnu. 

 

Der nævnes at HSJ har indgået samarbejde med Holstebro elitesport med støtte til 

Nichlas. Dette skulle gerne resultere i en idrætsprofil der kan være med til at tiltrække 

andre interesserede. 

 

Vi har haft div skydninger i løbet af året som har resulteret i at HSJ har fået tildelt DM i 

Sporting til næste år. 

 

Vi har haft en kanon dag med ”vi går på vintertid” med helstegt pattegris til alle. 

 

Nyt el er lavet på banen som maskiner kører bedre uden div afbrydelser fremadrettet. 

 

SGU skolen har lavet nye borde bænkesæt til foreningen som pynter gevaldigt på 

omgivelserne. 

 

4 nye kastemaskiner er indkøbt til brug på en mobilbane, der kan sættes op i forskellige 

henseender. Flittigt brugt til UC skydning. 

 

Der er søgt EU hektar støtte på foreningens jord. Der har tidligere været søgt støtte på 

dette af anden part, men dette er stoppet og endelig blevet flyttet over i foreningens 

regi. 

 

Formandens beretning er afsluttet og enstemmigt vedtaget 

 

 

4. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse. 

Regnskabet blev fremlagt af formanden pga. Martins fravær 

HSJ har haft et overskud på ca. 100.000 kr., hvilket må betegnes som tilfredsstillende 

med de investeringer foreningen har haft i det forløbne år. 

 

Foreningen er i meget positiv vækst hvilket er omkostningskrævende, men samtidigt 

resultat givende på den lange bane. 

 

Der spørges ind til planerne for et nyt klubhus samt de tiltag vi har igangværende 

omkring banen 

 

Der snakkes om bankforbindelse og om et evt. skifte til anden pga. stigende gebyrer, 

 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt af de fremmødte 

 



   

5. Indkomne forslag – Indskrives i vedtægterne:  

 

a. ”Foreningen er medlem af Dansk Skytte Union (skydesport Danmark) og 

således under Danmarks Idrætsforbund (DIF) og dermed en del af disse 

bestemmelser.   

Formanden forklarer hvorfor forslaget er i sin berettelse. Vi skal fremstå mere som en 

idrætsforening da 95 % af vores aktivitet er sportsskydning. 

Der er lidt debat omkring emnet bl.a om foreningen skulle ændre navn, så ordet jagt udgår 

Samt hvilke folk er det der bruger banen. 

Forslaget er enstemnigt vedtaget 

 

6. Fastlæggelse af kontingent 

Kontingentet fortsætter uændret uden nogen former for stigning. Dette skyldes 

foreningens reultat 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – på valg:  

 

- Stig Poulsen udtræder af bestyrelsen – (ny vælges for 1. år) 

- Martin Green udtræder af bestyrelsen – (ny vælges for 1. år) 

 

- Torben Mauritson – modtager genvalg  

Genvalgt 

- Tobias Led Andreasen – modtager genvalg  

Genvalgt 

- Paw Kristensen – modtager genvalg  

Genvalgt 

Anders Mathiasen er valgt til bestyrelsen 

 

8. Valg af suppleanter. 

- Erik Lynge – genopstiller ikke (ny vælges for 1. år)   

Uffe Møller er valgt som ny suplant 

 

9. Valg af én revisorer 

- Bjarne Ravndal – modtager genvalg  

Bjarne har modtaget genvalg 

 

10. Gode ideer til den kommende bestyrelse / Eventuelt?  

 

Der stilles forslag om at der opstilles en fryser, hvor jægere kan indlevere vinger fra 

fuglevildt til videre undersøgelse. 

 

Forslag om indstilling af medlemmer til dommer kursus 

 

Der eftersøges mere info fra klubben opslået i jægertbladet 

Jens Ole Mortensen
Highlight



   

Der gøres opmærksom på at bestyrelsen skal søge Ha støtte inden d 1 marts hvert år 

 

 

 

 




